
Protokół  Nr L/10 
z 50 ostatniej sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 10 listopada 

2010r. 
 
 
               Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2001 r. Nr 
142, poz. 1591 z późn.zm.) 50 sesję Rady Miejskiej w Sobótce otworzył Przewodniczący 
Rady - Pan Janusz Kozyrski. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 15-stu.  
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz – Zenon Gali, 
- Z-ca Burmistrza - Pani Hanna Piwowarska, 
- Sekretarz Miasta i Gminy – GraŜyna Szymańska,  
- Skarbnik Miasta i Gminy – Pani Eugenia Pawłowska, 
- kierownicy referatów UMiG, 
- dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy, 
- przedstawiciele samorządów miejskich i wiejskich oraz zaproszeni goście. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Janusz Kozyrski powitał wszystkich zebranych 
na 50 ostatniej sesji Rady Miejskiej w Sobótce. Poprosił o wprowadzenie do porządku 
obrad jako punkt 8 Uchwały w sprawie szczegółowych zasad sposobu udzielania ulg w 
spłacie naleŜności pienięŜnych mających charakter cywilnoprawny przypadających gminie 
Sobótka i jej jednostkom podległym oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w 
przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. Radni w głosowaniu 
jednomyślnym wyrazili zgodę na wprowadzenie dodatkowego punktu porządku obrad. 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Janusz Kozyrski przedstawił 
porządek, który po dokonanej zmianie przedstawiał się następująco: 

1. Interpelacje i zapytania. 

2. Zatwierdzenie protokołu z sesji z dnia 1 października 2010r. 

3. Uchwała w sprawie zmiany budŜetu gminy Sobótka na 2010r. 

4. Uchwała w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej oraz 
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu. 

5. Uchwała w sprawie zmiany wysokości stawek podatków i opłat lokalnych. 

6. Uchwała w sprawie programu współpracy Gminy Sobótka z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003r. o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie. 

7. Uchwały w sprawie szczegółowych zasad sposobu udzielania ulg w spłacie 
naleŜności pienięŜnych mających charakter cywilnoprawny przypadających gminie 
Sobótka i jej jednostkom podległym oraz warunki dopuszczalności pomocy 
publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

8. Wolne wnioski i komunikaty. 

 

Ad.1 

Radny Józef Budzowski zapytał dlaczego „orlik” nie został otwarty w terminie i jakie 



kary z tego tytułu poniesie wykonawca? 

Burmistrz Zenon Gali wyjaśnił, Ŝe to nie jest tak, Ŝe „orlik” nie został oddany w 
terminie, poniewaŜ procedury trwają zgodnie z przepisami i nie ma mowy o karach. Dodał, 
Ŝe otwarcie nastąpi w poniedziałek i serdecznie na nie zaprasza. 

 
Ad. 2 

Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i rada w głosowaniu jednomyślnym zatwierdziła 
protokół z sesji w dniu 1 października 2010 r. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy Sobótka na 2010r. wraz z 
uzasadnieniem przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG.   

Radny Alojzy Mega Przewodniczący Komisji BudŜetowo-Gospodarczej i 
Rolnictwa poinformował o pozytywnej opinii komisji dla przedstawionego projektu 
uchwały. 

Radny Stanisław Krasoń zapytał o dział 700 paragraf 4570. Zapytał, czy skorzystano z 
procedury odwoławczej? 

Pani Stanisława Grabek odpowiedziała, Ŝe zgodnie z ustawą o gospodarce 
nieruchomości zaproponowano właścicielom odszkodowanie, ale go nie przyjęli i zaŜądali 
odszkodowania wyŜszego niŜ wycena rzeczoznawcy. Dodała, Ŝe teraz zgodnie z przepisami 
rozpoczęta została procedura uwłaszczenia.  

Radny Witold Nazimek powiedział, Ŝe ma pytanie dotyczące budŜetu poniewaŜ w 
październiku wynosił on 40 mln., a teraz oscyluje w granicy 38 mln. Zapytał z czego 
wynika ta róŜnica? 

Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG wyjaśniła, Ŝe związane to jest z obniŜeniem 
dofinansowania z Funduszu Ochrony Środowiska. 

Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 12 , „przeciw” 1, „wstrzymało się” 2, „nieobecnych” 0 
 
Uchwała Nr L/386/10 w załączeniu 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Janusz Kozyrski poprosił Prezesa ZUK „Hadlux” 
o przedstawienie informacji, która miała zostać przekazana zebranym na początku sesji. 
Pan Grzegorz Białaczak poinformował, Ŝe przypadł mu zaszczyt odebrania wyróŜnienia 
dla Gminy Sobótka w konkursie na najlepiej segregującą gminę w roku 2009r. Zaznaczył, 
Ŝe jest to 7 miejsce z 169 na Dolnym Śląsku. 
 
Ad. 4 
Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej oraz 
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu 
przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG 
Radny Alojzy Mega Przewodniczący Komisji BudŜetowo-Gospodarczej i 
Rolnictwa poinformował o pozytywnej opinii komisji dla przedstawionego projektu 
uchwały. 

 



Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 0 
 
Uchwała Nr L/387/10 w załączeniu 
 
 
Ad. 5 
Projekt uchwały w sprawie zmiany wysokości stawek podatków i opłat lokalnych 
przedstawiła Pani Violetta Gaworczyk. 
Radny Józef Budzowski zapytał, dlaczego opłata miejscowa pobierana jest tylko w kilku 
miejscowościach skoro miejsc gdzie są noclegi jest znacznie więcej? Dodał, Ŝe będzie 
głosował przeciwko podwyŜkom podatków. 

Pani Violetta Gaworczyk wyjaśniła, Ŝe wymienione miejscowości spełniają wymogi 
określone w rozporządzeniu. Zaznaczyła, Ŝe równocześnie muszą być spełnione 3 warunki 
i tylko te miejscowości je spełniają.  

 
Dalszych uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 12 , „przeciw” 2, „wstrzymało się” 1, „nieobecnych” 0 
 
Uchwała Nr L/388/10 w załączeniu 
 
Ad. 6 
Projekt uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Sobótka z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003r. o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie przedstawiła Pani Maria 
Polak-Łepkowska. 
Radny Alojzy Mega Przewodniczący Komisji BudŜetowo-Gospodarczej i 
Rolnictwa poinformował o pozytywnej opinii komisji dla przedstawionego projektu 
uchwały. 

Radny Józef Budzowski powiedział, Ŝe powołuje się komisję, ale z dalszej części 
uchwały wynika, Ŝe i tak ostateczna decyzja naleŜy do Burmistrza. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1, „nieobecnych” 0 
 
Uchwała Nr L/389/10 w załączeniu 
 
Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad sposobu udzielania ulg w spłacie 
naleŜności pienięŜnych mających charakter cywilnoprawny przypadających gminie Sobótka 
i jej jednostkom podległym oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w 
przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną przedstawiła Pani Violetta 
Gaworczyk. 
Radny Alojzy Mega Przewodniczący Komisji BudŜetowo-Gospodarczej i 
Rolnictwa poinformował o pozytywnej opinii komisji dla przedstawionego projektu 
uchwały. 

 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 0 



 
Uchwała Nr L/390/10 w załączeniu 
 
Ad. 8 
 
Pan Andrzej Wąsik Starosta Powiatu Wrocławskiego powiedział, Ŝe gdyby nie 
artyści nasze Ŝycie byłoby smutne i ponure. Dodał, Ŝe razem z Konsulem Niemiec 
postanowili uhonorować te osoby i w ksiąŜce „spiąć wszystkie osoby klamrą czasową”. 
Zaznaczył, Ŝe magia góry ŚlęŜy przyciąga ludzi. Poinformował, Ŝe w ksiąŜce, którą wręczą 
są równieŜ osoby, które niekoniecznie urodziły się u nas, ale w jakiś sposób są związane z 
Sobótką.  

Konsul Niemiec powiedział, Ŝe powiat wrocławski miał zawsze istotne znaczenie w 
historii kultury. Przedstawił krótko sylwetki wybranych artystów i ich prac. 

 

Następnie przystąpiono do uroczystego wręczenia Leksykonu artystów. 

 

Na zakończenie sesji Przewodniczący Rady Miejskiej w Sobótce Pan Janusz 
Kozyrski złoŜył serdeczne podziękowania dla sołtysów oraz przewodniczących zarządów 
osiedlowych za konstruktywną współpracę. Po raz kolejny przeprosił za sesję z 27 maja. 
Podziękowania złoŜył równieŜ na ręce dyrektorów jednostek budŜetowych oraz 
pracowników urzędu. Wspomniał o najwaŜniejszych inwestycjach, jakie udało się 
zrealizować w tej kadencji. W sposób szczególny podziękował staroście Powiatu 
Wrocławskiego Panu Andrzejowi Wąsikowi, byłemu Wicemarszałkowi Tadeuszowi Drabowi 
oraz obecnemu Burmistrzowi Zenonowi Galemu. Powiedział, Ŝe dziękuje tym osobom za 
to, Ŝe umiały się unieść ponad podziałami. Jako dowód wdzięczności kaŜdej z tych osób 
podarował srebrną przypinkę misia ślęŜańskiego, który stanowi symbol naszego regionu. 
Podarował równieŜ misia Konsulowi Niemiec jako podziękowanie za miłość do naszej 
„małej ojczyzny” jaką jest Sobótka. Na zakończenie podziękował całej Radzie Miejskiej, 
która 4 lata temu wybrała go na Przewodniczącego Rady. Dodał, Ŝe na pamiątkę kaŜdy 
radny otrzyma album „Polska Samorządowa”, aby kaŜdy pamiętał w jaki sposób 
kształtował się samorząd.  

Pan Tadeusz Drab powiedział, Ŝe kończy się kolejny okres sprawowania władzy i bardzo 
pozytywnie ocenia współpracą z radą tej kadencji. Dodał, Ŝe Sobótka znacznie się 
rozwinęła. Zaznaczył, Ŝe jest dumny z tego, Ŝe nasza gmina ma tylu wspaniałych artystów. 
Na zakończenie przekazał radnym swoje przesłanie w formie modlitwy. 

Pan Andrzej Wąsik Starosta Powiatu Wrocławskiego podziękował Burmistrzowi 
Miasta i Gminy Sobótka Panu Zenonowi Gali za owocną współpracę. 

Burmistrz Zenon Gali złoŜył podziękowania na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej 
Pana Janusza Kozyrskiego za dobrą współpracę. Podziękował takŜe radnym, którzy nie bali 
się podejmować waŜnych i trudnych decyzji. Podziękowania otrzymał równieŜ Starosta 
Powiatu Wrocławskiego Pan Andrzej Wąsik, sołtysi, przewodniczący zarządów osiedlowych 
oraz dyrektorzy jednostek budŜetowych.  

Radny Stanisław Krasoń w imieniu mieszkańców podziękował za przebudowę drogi w 
Rogowie Sobóckim. Zwracając się do Konsula Niemiec powiedział, Ŝe w miejscowości 
Rogów Sobócki rodzi się pomysł, aby 27 marca 2013 roku zorganizować 100 rocznicę 
ślubowań i wymarszu Pospolitego ruszenia. 

Pani Anna Kwaśniewska złoŜyła podziękowania Panu Januszowi Kozyrskiemu 



Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Sobótce za sprawne prowadzenie sesji i wzorowe 
przyjmowanie wyborców. ZłoŜyła równieŜ podziękowania na ręce Starosty Powiatu 
Wrocławskiego Pana Andrzeja Wąsika za to, Ŝe dotrzymał słowa i Rogów Sobócki ma 
nową drogę. Na zakończenie podziękowała całej Radzie Miejskiej oraz Panu Wojciechowi 
Kacperskiemu z którym współpracowała przez ostatnie 4 lata jako Parafialny Zespół 
Caritas. 

Pan Franciszek Soliński podziękował wszystkim za dotychczasową współpracę ze 
szczególnym uwzględnieniem sołtysów i rolników, poniewaŜ z nimi jest najbardziej 
związany.  

Pan Antoni Longier Sołtys Miejscowości Strzegomiany złoŜył podziękowania w 
imieniu wszystkich sołtysów. 

 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował za uczestnictwo i 
zamknął 50 sesję Rady Miejskiej w Sobótce. Sesja trwała w godz. 10:00 – 12:00 
 
Protokołowała 
 
Agata Rekść 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


